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HBO's hit series A GAME OF THRONES is based on George R R Martin's internationally
bestselling series A SONG OF ICE AND FIRE, the greatest fantasy epic of the modern
age. A STORM OF SWORDS: STEEL AND SNOW is the FIRST part of the third volume in
the series. Winter approaches Westeros like an angry beast. The Seven Kingdoms are
divided by revolt and blood feud. In the northern wastes, a horde of hungry, savage
people steeped in the dark magic of the wilderness is poised to invade the Kingdom of
the North where Robb Stark wears his new-forged crown. And Robb's defences are
ranged against the South, the land of the cunning and cruel Lannisters, who have his
younger sisters in their power. Throughout Westeros, the war for the Iron Throne rages
more fiercely than ever, but if the Wall is breached, no king will live to claim it.
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评论

还是前三部比较连贯不拖沓，读下来酣畅淋漓。＝ ＝

-----------------------------
读完这本，就读不下去 了。。。

-----------------------------
这一部简直chivalry爆表啊尤其是Lord Beric那部分，太帅气了！We fight for the realm,
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for the smallfolks!

-----------------------------
巴隆是鸦眼雇无面者杀的无疑。第三部确实很好，布兰艾莉亚琼恩凯特琳之类大角的故
事都十分精彩，文学性极高，而提利昂的章节一直都是最精彩的。最大的看点是罗柏如
何一步步走向败局，和詹姆如何一点点发生改变。

-----------------------------
Especially love the part of Tyrion.

-----------------------------
这半本是成长与改变的故事，等不及看下一部。

-----------------------------
依旧一年一本的速度：）

-----------------------------
red
wedding始终是冰火系列最大的心理阴影（偏偏看到那章时还给导师发第三稿）。和剧
一样到了这一部开始放大招，但感觉相比起来剧不知为何更荡气回肠一些。估计是自己
看得慢，看了一条线就忘了另一条线到底进行到哪了。结尾看到夫人虽然早就被剧透还
是忍不住鼻子一酸，尤其想到这条线的结局

-----------------------------
神级水准，五天读完。

-----------------------------
150813-150831。

-----------------------------
everyone makes mistakes. ..作者钓着我们一直写呀写 谋杀读者的脑细胞。。。

-----------------------------
wow........the last few chapters are unexpected! interesting!



-----------------------------
There is no black or white: everyone lives in the middle

-----------------------------
一边跟剧一边看书补全细节

-----------------------------
有了前两卷的铺垫，从这卷开始故事全面展开，登场人物也更多，几乎每一章都很好看
！

-----------------------------
纸质书，已看

-----------------------------
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